

4D3N


 四季假期  
FS HOLIDAYS

# 曼谷与大城府的历史故事之行

## THE HISTORICAL STORIES OF BANGKOK & AYUTTHAYA



Tour Code: FS-4TSBA



玛哈泰寺 Wat Mahathat

### 行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- 参拜迦尼萨神像，以获得艺术相关成就之祝福  
• Visit The Ganesha Shrine, renowned for blessings of artistic success and accomplishment
- 参拜三位一体神像，失恋者的热门目的地，他们会献上红玫瑰并点燃红蜡烛，以祈求爱情  
• The Trimurti Shrine, a popular destination for lovelorn visitors who offer red roses and light red candles in their quest for love
- 四面佛，备受尊敬的繁荣和精神引导的象征  
• Four-Faced Buddha, a revered symbol of prosperity and spiritual guidance
- 曼谷夜市必去：拥有超过1,500家店铺和40个餐饮品牌的曼谷河滨夜市 ASIATIQUE 浪漫摩天轮非常适合拍照留念  
• Asiatique The Riverfront is a must-visit night market in Bangkok, featuring a romantic Ferris wheel that attracts many tourists to take memorable photos. The market is home to over 1,500 stores and 40 dining brands
- 在玛哈塔寺 (WAT MAHATHAT) 看那著名的佛头被树根缠绕的景象；参观以三座高耸的佛塔闻名法西山普寺(WAT PHRA SI SANPHET)；以及前往大喜才孟空寺 (WAT YAI CHAI MONGKHON)，您可攀登主宝塔向卧佛致敬，深入了解大城这世界遗产  
• Visit Wat Mahathat to see the famous Buddha head in the tree, Wat Phra Si Sanphet known for its three tall towers, and Wat Yai Chai Mongkhon where you can climb the main chedi and pay respects to the Reclining Buddha, to learn more about Ayutthaya's UNESCO World Heritage
- 大城府夜市是一个充满当地特色的市场，游客可以在这里品尝泰国传统街头美食，购买手工艺品，并体验浓厚的地方文化氛围  
• Ayutthaya Night Market is a market full of local charm, where visitors can enjoy traditional Thai street food, purchase handicrafts, and experience the rich local culture

#### 酒店 HOTEL (全程 3★)

曼哈顿酒店或同级

x 2 晚 (曼谷)

Manhattan Sukhumvit or similar

x 2 N (Bangkok)

RUS酒店和会议中心或同级

x 1 晚 (大城府)

RUS Hotel &amp; Convention or similar

x 1 N (Ayutthaya)





迦尼萨神像 Ganesha Shrine



四面佛 Four-Faced Buddha



崖差蒙空寺 Wat Phra Si Sanphet



大城府夜市 Asiatique The Riverfront

## 旅游行程表

### 第一天 吉隆坡 → 曼谷

膳食：机上用餐

抵达曼谷机场

- ◆ 曼谷中央世界购物中心
- ◆ 参拜迦尼萨神像，以获得艺术相关成就之祝福
- ◆ 参拜三位一体神像，失恋者可祈求爱情祝福
- ◆ 参拜四面佛，备受尊敬的繁荣和精神引导的象征
- ◆ 曼谷河滨夜市

### 第二天 曼谷

膳食：早餐

- ◆ 全天自由活动 或 参与自费项目

### 第三天 曼谷 - 大城府

膳食：早餐

- ◆ 玛哈泰寺
- ◆ 帕席桑碧寺
- ◆ 大城府夜市

### 第四天 大城府 → 吉隆坡

膳食：早餐 / 机上用餐

- ◆ 崖差蒙空寺
- ◆ 前往机场，返回吉隆坡

## 自费项目 OPTIONAL TOUR

- ◆ 曼谷彩虹云霄酒店自助餐 (76层和78层) [泰币 1200 /人] (最少10人)
- ◆ 夜游湄南河 + 豪华自助晚餐 [泰币 1500 /人] (最少10人)
- ◆ 泰式古法按摩 [泰币 1100 /人]
- ◆ 芳香水疗 (1.5小时) [泰币 1600 /人]
- ◆ 铁路市场 + 丹嫩沙多水上集市 (含乘船) [泰币 1400 /人]
- ◆ Buffet Dinner at Baiyoke Sky (76 and 78th floor) [THB 1200 / pax] (Min 10 pax)
- ◆ Chaophraya cruise at Asiatique The Riverfront [THB 1500 / pax] (Min 10 pax)
- ◆ Thai Traditional Massage (2hrs) [THB 1100 / pax]
- ◆ Aromatic Spa (1.5hrs) [THB 1600 / pax]
- ◆ Maeklong railway station + Damneon Saduak floating market (boat ride included) [THB 1400 / pax]

## TOUR ITINERARY

### DAY 1 KUALA LUMPUR → BANGKOK

MEALS: MOB

Arrive In Bangkok Airport

- ◆ Central World Bangkok
- ◆ Visit The Ganesha Shrine, blessings of artistic success and accomplishment
- ◆ Visit The Trimurti Shrine, blessing for lovelorn visitors
- ◆ Visit Four-Faced Buddha a revered symbol of prosperity
- ◆ Asiatique The Riverfront

### DAY 2 BANGKOK

MEALS: Breakfast

- ◆ After breakfast, free & easy (no guide, no car) or join optional tour

### DAY 3 BANGKOK - AYUTTHAYA

MEALS: Breakfast

- ◆ Wat Mahathat
- ◆ Wat Phra Si Sanphet
- ◆ Ayutthaya night market

### DAY 4 AYUTTHAYA → KUALA LUMPUR

MEALS: Breakfast / MOB

- ◆ Wat Yai Chai Mongkhon
- ◆ Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur

## REMARKS

- ◆ 导游讲解以中文为主  
Tour commentary in Mandarin
- ◆ 此旅游配套仅适用于马来西亚国民  
This tour package is applicable for Malaysians only
- ◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。  
Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.
- ◆ 由于酒店不提供三人间，所以若三人同行，则需额外补单房差  
Triple room sharing is not available.  
Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge

TRAVEL AGENT: